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RĒZEKNES NOVADA DOME 
TERITORIĀLĀ KOMITEJA 

REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
Ārkārtas SĒDES PROTOKOLS 

Rēzeknē 
 
2024.gada 2.maijā Nr. 8 
 
Sēde sasaukta plkst. 09:00 
Sēde atklāta plkst. 09:00 
Sēdes veids - atklāta 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētājs Staņislavs Šķesters  
 
Sēdi protokolē: sēžu sekretārs - protokolists Natālija Zvīdriņa 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Vilis Deksnis, Deputāts Jānis Freibergs, Domes priekšsēdētāja 
vietniece Ērika Teirumnieka, Deputāts Felicija Leščinska, Deputāts Aija Kiserovska, 
Deputāts Vasīlijs Arbidāns, 

 deputāti: Deputāts Georgijs Jevsikovs, Deputāts Inta Brence, Deputāts Guntra Kuzmina-
Jukna, Deputāts Guntis Rasims, Deputāts Guna Popova. 

 
Nepiedalās: 
Komitejas locekļi: 
- Deputāts Anita Ludborža – atvaļinājumā. 

Darba kārtībā: 
 

1. Par grozījumiem Administratīvo teritoriju un apdzīvoto vietu likumā. 
 

1.§ 
Par grozījumiem Administratīvo teritoriju un apdzīvoto vietu likumā 

Ziņo Brigita Arbidāne: Izskatot Teritoriālās komitejas 2024.gada 2.maija priekšlikumu, lūdzu 
virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
grozījumiem Administratīvo teritoriju un apdzīvoto vietu likumā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Novadā notika aptauja un iedzīvotāju domas tika uzklausītas. Aptaujā 
piedalījās pāri 2000 novada iedzīvotājiem. Protams, aktivitāte varēja būt 
lielāka. Tomēr iedzīvotāju viedoklis ir saņemts (turpina paust viedokli 
par Rēzeknes novada un Rēzeknes valstspilsētas apvienošanu 
2029.gadā). 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Bieži tiek pieminēts, ka Rēzeknes novadam nav sava Attīstības centra. 
Kā šis jautājums tiek risināts? 
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Izsaka viedokli Brigita 
Arbidāne: 

Viļāni un Malta novada attīstības stratēģijā ir izstrādāti kā Reģionālās 
attīstības centri. Valstiskā līmenī tie nav Reģionālās attīstības centri. 
Administratīvo teritoriju un apdzīvotu vietu likumā par šiem centriem 
nekas nav definēts. Pašlaik grozījumi tiek veikti šajā likumā, un šis 
likums neko nenosaka par Attīstības centriem. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Citos likumos ir pateikts, ka šādiem Attīstības centriem ir jābūt (turpina 
paust viedokli). 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Ja runā par pieredzi Dienvidkurzemes novadā, tad tur pārvaldes sistēma 
ir pavisam savādāka. Piemēram, komiteju sēdes var notikt dažādos 
ciematos. Visas nepieciešamās komunikācijas sistēmas ir pieejamas. 
Darbinieki strādā gan attālināti, gan brauc pie kolēģiem klātienē, lai 
veicinātu attīstību. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Vasīlijs Arbidāns, Vilis Deksnis, Jānis Freibergs, Aija 
Kiserovska, Felicija Leščinska, Staņislavs Šķesters, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
grozījumiem Administratīvo teritoriju un apdzīvoto vietu 
likumā". 

 
 
 
Sēde slēgta plkst. 09:15 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs:                                                                        Staņislavs Šķesters 
 
 
 
 
Protokoliste:          Natālija Zvīdriņa 
 


